

## Instructions attendance MTA on campus

Dear student,

Kindly follow the following instructions:

- Check your session number to attend the exam on time. No student is allowed to enter the exam with any other session.
- Commitment to attend the examination Time, and waiting on campus will not be allowed.
- Take the initiative to complete the vaccination doses before the exam, as unvaccinated students will not be allowed to enter.
- You have to use a face mask inside the university campus; and do not remove or lower it if you are talking, coughing or sneezing.
- Kindly attention about time for computerized exams is one hour for course.**
- No student will be allowed to enter the examination hall 15 minutes after the start of the exam.**
- No student is allowed to enter the exam without his\her student ID
- You have to leave the exam hall as soon as you are done with the exam and no gathering in the hallways.
- If there is an excuse that prevents attending the exam, a request to postpone the exam for the course can be requested through Student Information System (SIS) Bearing in mind that applying for postponement will be available in the system within a week after the end of the midterm exams

Which is going to be at the first week of the blessed month of Ramadan

<https://www.arabou.edu.sa/ar/students/student-life/Pages/postpone.aspx>

Good Luck  
Arab Open University

## إرشادات تادية الامتحانات النصفية الحضورية

عزيزي الطالب/ة

نظراً لظروف جائحة (كوفيد-19) وللحفاظ على سلامتكم؛ يرجى التقيد بالتعليمات التالية:

- الالتزام بالحضور في المواعيد المجدولة ولن يسمح لأي طالب بالدخول في شعبة غير الشعبة المسجلة في جدولته الدراسي.
- الالتزام بالحضور في المواعيد المحدد للامتحان لكل طالب و لن يسمح بالانتظار داخل الحرم الجامعي.
- المبادرة بإكمال جرعات التحصين قبل الامتحان حيث لن يسمح بدخول الطلبة الغير محصنين.
- لبس الكمامة داخل الحرم الجامعي؛ و عدم خفضها أو إزالتها عند التحدث أو السعال أو العطس.
- تعقيم الايدي قبل الدخول على قاعة الامتحان.
- مدة الامتحانات المحوسبة ساعة واحدة لكل مقرر.
- لن يسمح للطلاب المتأخر بالدخول للامتحان **بعد مضي 15 دقيقة من بدء الإمتحان**
- ضرورة إحضار البطاقة الجامعية ولن يسمح لأي طالب بأداء الإمتحان بدونها.
- يجب مغادرة قاعة الامتحان فور الإنتهاء الإمتحان وعدم التجمع في الممرات.
- في حال وجود عذر يمنع حضور الإمتحان يمكن طلب تأجيل امتحان المقرر عبر حسابك في نظام معلومات الطالب SIS مع العلم أن فترة الإمتحانات المؤجلة ستكون خلال اسبوع بعد انتهاء فترة الإمتحانات النصفية والتي توافق الأسبوع الأول من شهر رمضان المبارك .

<https://www.arabou.edu.sa/ar/students/student-life/Pages/postpone.aspx>

مع تمنياتنا لكم بالتوفيق ..  
الجامعة العربية المفتوحة